
 

 

 

 

 

 

ACTA DE REUNIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

Identificació de la sessió 

Núm: 1/2019 

Caràcter: Ordinari 

Data: 11/06/2019 

Horari: 18.00h a les 20.00h 

Lloc: Sala de reunions del 1er pis de l’Ajuntament 

Assistents: 

Joan Ramon Veciana, President 

Vocals: 

Per l’Ajuntament: 

Susanna Vilar Bassó     Regidora d’Educació 

Georgina Vilà Francsico    Regidora d’Educació nova legislatura 

-        Regidora a l’oposició 

Sector Pares i Mares d’Alumnes: 

Josep Claraso       Col·legi Sant Josep 

Ona Llopart i Anna Ruiz    Escola Guilleries 

Raquel Nuñez                   Escola Bressol Municipal La Baldufa 

Montserrat Babià Llivina    INS Anton Busquets i Punset   



 

 

 

 

 

 

Sector Director/es de Centres: 

Maria Frigola Estragués    Col.legi Sant Josep 

Mònica Casado Estornell    Escola Guilleries 

Anna Tutusaus Garcia     Escola Bressol Municipal La Baldufa 

Josep Broch Muñoz                 INS Anton Busquets i Punset 

Anna Miralpeix Fauchs     Llar d’Infants Les  Cent Fonts 

Sector Mestres i Professors: 

Cristina Arias Barroso     Escola Bressol Municipal La Baldufa 

Clara Ribera      Escola Guilleries 

 

Ordre del dia 

A. APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR  

1. Aprovació acta sessió anterior. 

B. INFORMACIONS  

2. Calendari escolar.  

3. Activitats de poble:  

a) Setmana de la mobilitat. Nova proposta  

b) Carnestoltes  

c) Trobades entre escoles  

d) Decoració de Nadal  



 

 

 

 

 

e) Xerrada Orientació.  

f) Edat no es excusa  

g) Fem dissabte  

h) Premis Fòrum de recerca  

i) Beques càtedra de l’aigua  

j) Calendari amb totes les activitats previstes per iniciar el curs.  

k) Proposta Taller món romà. Núria Giol  

C. VALORACIÓ DE PROJECTES  

5. Projecte singular  

6. Dipsalut. Programa Sigues tu  

7. Programa descoberta de l’entorn natural  

8. Retorn: PFI, Projecte socioeducatiu, CADs socials, Suport al lleure d’estiu  

9. Teatre amb anglès  

10. Curs garantia juvenil/ Cambra de comerç  

11. Programa acollida a P3  

12. Joc perdut.  

13. Projecte de Robòtica  

14. Fem deures  

15. Servei Comunitari  

D. PROJECTES NOUS O NOVES PROPOSTES  

16. Protocol comissió d’escolarització?? Ajuts vinculats??  

17. Full de ruta de: municipalització servei de menjador.  

18. Pla Educatiu d’Entorn  



 

 

 

 

 

19. AGRAÏMENT I PRESENTACIÓ NOVA REGIDORA 

 

Desenvolupament de la sessió 

A. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

1. Aprovació acta sessió anterior a data 13/09/2018 

Acord 

Aprovar, per unanimitat, l’acta de la sessió 13/09/2018 

 

B. INFORMACIONS 

2. Calendari escolar 

La Sra. Susanna Vilar, regidora d’Educació exposa el següent: 

Cada any acordem, via e-mail, els dies de lliure disposició perquè les escoles han 

d’entrar-ho abans d’acabar el mes en un aplicatiu i ho necessiten per planificar el 

curs següent. 

Aquest any es va decidir que fossin: 

El 31 d’octubre, el 21 i 24 de febrer i el 4 de maig. 

Els dies de festa local per l’any vinent recordeu que són 1 de juny- 2a Pasqua 

florida i 28 d’agost, divendres de festa major. I ja ho tenim aprovat per PLE. 

 

 



 

 

 

 

 

Acord 

S’aproven els dies esmentats anteriorment com a dies de lliure disposició pel curs 

2019-2020 

3. Activitats de poble 

a) Setmana de la mobilitat 

La Sra. Susanna Vilar, regidora d’Educació explica que és la setmana del 16 al 22 

setembre, i que hi ha una nova proposta. 

També recorda que és aquella activitat que intentem deixar lligada ara al juny o al 

llarg de l’estiu perquè coincideix amb l’inici de curs i val més tenir-la planificada. En 

els últims anys sempre s’han fet activitats vinculades amb el camí segur i aquest 

any us proposem canviar una mica de temàtica. El regidor de mobilitat, en Jordi 

Moragas, ha aconseguit reservar el PIT BICI per aquella setmana. 

L’activitat s’encara a alumnes de primària i la durada és de 1h per grup/classe (uns 

25 alumnes). L'activitat s'adapta a les edats, així a cicle inicial s'insisteix en la 

col•locació del casc, normes bàsiques, passos de vianants, etc.... i als cicles mitjà i 

superior s'hi afegeixen senyals de trànsit, semàfors... Es portarà a terme a la pista 

blava del pavelló d’esports. 

La Susanna demana a les escoles que facin arribar el nombre de grups i de nens 

que hi participaran per concretar l'horari amb els organitzadors. 

Per complementar l’activitat, els agents municipals poden fer xerrades de seguretat 

viària els centres escolars. 

L’Ona Llopart, AMPA Escola Guilleries, demana si l’empresa portarà bicis pels 

infants que no en tinguin i si es pot utilitzar patinet. 



 

 

 

 

 

La Susanna contesta que ho preguntarà. 

Acord 

L’escola Guilleries i el Col·legi Sant Josep parlaran amb els seus claustres per 

acordar quins grups i participaran.   

b) Rua de carnaval 

La Susanna exposa que la idea és fer una valoració conjunta cada any. Des de 

l’Ajuntament la valorem molt positivament. Dona les gràcies un any més per l’esforç 

d’organització que suposa.  

 

Pregunta els centres educatius la seva valoració, si la continuem fent, si es 

mantenen les dues comissions establertes, una el setembre i l’altre el febrer.  

La Maria, directora del col·legi Sant Josep, exposa que els professors de música 

surten molt contents del funcionament de la rua, però és cert que és un gran 

esforç. 

L’alcalde exposa que ell creu que fa molt goig, que sí que porta feina però que el 

resultat és molt bonic. 

La Maria exposa que allà on costa més que tots els centres quadrin és amb el tema 

de les disfresses, però que tampoc passaria res si cada centre anés diferent. La 

Susanna explica que ella mai ha vist tanta diferència, que els d’infantil sí que van 

tots iguals i primària la temàtica, però que creu que es pot donar llibertat a cada 

centre perquè s’organitzi. 

L’Anna Miralpeix, directora de la llar Cent Fonts, pregunta a l’Escola Guilleries si la 

disfressa la fan els nens o els pares. La Mònica i la Clara expliquen que la disfressa 

dels petits és feta pels pares i la dels més grans aprofiten la disfressa del concert 

de nadal.  



 

 

 

 

 

L’Anna explica que amb aquest tema sí que no van acabar de coordinar-se amb el 

Guilleries perquè era una disfressa que portava molts detalls i a la llar la disfressa 

la fan els nens. També en un principi s’havia acordat una temàtica i llavors es va 

canviar... 

L’Ona Llopart explica que a la primera comissió que es va fer es va acordar que 

cada any s’incorporava un grup d’alumnes, aquest curs tocaria 5è, per la qual cosa 

només es quedarà 6è el centre, hi ha pares que reclamen que també surtin. 

La Mònica Casado explica que és un acord de claustre i ja és molt que s’arribés 

aquest acord. 

 

Acord 

Continuar amb la rua de carnaval conjunta entre els centres educatius del 

municipi i fer les dues comissiones (setembre i febrer). 

 

c) Trobades entre escoles 

La regidora explica que vol que consti en acta quines són les trobades entre 

escoles que s’han fet al llarg d’aquest curs. També recordar que la intenció de 

crear més vincles entre tots els nivells i fomentar les activitats de poble, ha estat un 

dels objectius principals d’aquesta regidoria i les activitats han anat augmentant 

progressivament. 

La primera comissió de carnestoltes va fer que naixessin altres activitats en altres 

cicles. 

Les activitats que s’han portat a terme són: 

- Jornada esportiva a 3è i 4t. 



 

 

 

 

 

- Cicle superior la decoració de nadal. 

- P5 el joc perdut 

- Segon cicle d’infantil, esmorzada tots junts per dijous llarder 

- Primer cicle d’educació infantil visitar els centres. 

Aquest any no s’ha fet cap activitat conjunta a primer i segon de primària. 

d) Decoració de Nadal 

La regidora explica que el llarg dels 4 anys hem tingut molta variació. Els inicis ella 

proposava que s’havia de fer (boles, amb ampolles...). Enguany, els més petits han 

pintat “boles de nadal”, de fusta. Que van servir per renovar la decoració dels 

arbres que estava molt malmesa. I els alumnes de 5è i 6è han fet la decoració de la 

Porxada, unes estrelles de fusta fetes amb pinces. Això ja és una activitat conjunta.  

Acord 

S’acorda que els dos centres es posaran en contacte pe organitzar la decoració 

d’aquest any. 

 

e) Xerrada d’Orientació 

La senyora Vilar exposa que de xerrades d’orientació en tenim una de molt 

consolidada que és;  AVIAT ACABAREM 4t ESO... I ARA QUÈ? Ester Rafel, la valoració 

que sempre se n’ha fet és molt positiva. Aquest any, va costar molt convença  a 

l’Ester perquè la fes, perquè està 

 molt ocupada, però creu que si se l’hi demana amb temps, es podrà organitzar. La 

regidora exposa que creu que és important que la faci ella, va intentar derivar la 



 

 

 

 

 

xerrada a la Cristina Salles, però la Susanna creu que no seria el mateix, pel fet del 

bagatge que té l’Ester i de la manera com explica les coses.  

Acord 

Demanar amb temps a l’Ester perquè faci la xerrada. 

La regidora explica que un altra xerrada que està a sobre la taula i que han estat 

treballant amb l’Anna Tutusaus és la xerrada de sexualitat.  Vam contactar amb 

l’associació Candela i ens han dit que no que ells treballen per la zona de 

Barcelona. La idea és treballar el tema de la sexualitat a partir de les emocions, no 

de manera mèdica o de salut.  

En Josep Broch explica que aquest curs a l’INS Anton Busquets i Punset n’han fet 

un de DIPSALUT on la valoració dels alumnes és molt positiva. 

Acord 

Continuar buscant i en Josep Broch passarà més informació a la Maria Frigola. 

f) Edat no es excusa 

La Susanna explica que és una activitat molt maca, activitat que ara ja funciona 

sola pràcticament. La gestiona en Joan Mimó. Es tracta d’una activitat 

intergeneracional en què participen alumnes de 4t ESO del Sant Josep i de l’Anton 

Busquests i Punset, el CAP, el PAFES, i la Residència de gent gran. Organitzen una 

caminada conjunta amb diferents itineraris, una xerrada i un esmorzar conjunt. Es 

fa coincidir amb la setmana de l’esport. 

g) Fem dissabte 

La Susanna explica que aquest any aquesta activitat va anar una mica malament, 

perquè es van encavalcar  moltes coses ( bicicletada de l’escoles Guilleries, es va 



 

 

 

 

 

fer amb un diumenge, comunions...) La data va lligada amb el LET’S CLEAN UP 

EUROPE i són dates concretes.  

La Maria Frigola explica que també es demanava de fer una activitat entre 

setmana, però aquestes dates de maig no va bé de trobar-te, està tot programat... 

La Susanna explica que les dates pel curs vinent encara no han sortit, però quan 

surtin s’han de lligar bé amb les escoles i amb temps. És una activitat que costa de 

per si, si no està ben organitzada encara pitjor.  

L’Ona Llopart explica que els grups de pares delegats s’utilitzen poc en aquest 

sentit, es podria convocar els pares delegats a la reunió... 

h) Premis Fòrum de recerca 

La regidora explica que són uns premis vinculats amb els treballs de recerca de 

Batxillerat i el Fòrum de recerca de la Selva. Guanyadors d’aquest curs han estat: 

Estudi de la pila d'hidrogen" presentat per l’alumne Arnau Puig Vilà, “Anàlisi i 

comparació de l'explicació dels fets relacionats amb el procés independentista 

català del 20-S i l'1-O a les cadenes de televisió: TV3, Telecinco i TVE-1", presentat 

per l’alumne Gemma Masó Casadevall. 

En Josep Broch explica que estan molt contents i amb el funcionament també, 

funciona molt bé. També explica que els i agradaria fer l’acta una mica més 

atractiu. Aquest any tenia un grup de violinistes però finalment no va poder ser. La 

Susanna diu que s’ha de fer a mitjans de gener, si se sap amb temps es pot mirar 

de vestir una mica més l’acta. El jurat s’ha de canviar perquè en Quico Miralpeix ja 

no ho farà més. Sempre hi ha un representat de l’ajuntament, un de l’INS i un de 

l’àmbit cultural del poble. 

i) Beques càtedra de l’aigua 



 

 

 

 

 

La Susanna explica que són beques vinculades amb els treballs de recerca, pel 

procés de recerca, tots aquells treballs que acatin el patrimoni natural de les 

Guilleries poden optar a la beca. El curs 2018-2019 han gaudit de la Beca per 

realitzar el seu treball de recerca, inclòs l’acompanyament del tutor de la 

universitat: 

Anna Canals, de l’Institut Montsoriu 

Guillem Pladelasala, Escorial de Vic 

El curs 2019-2020 gaudiran de la beca: 

ALBA CREHUET FONT- Dinamització turística de la Font Picant de Sant Hilari 

Sacalm, de l’Institut Montsoriu  

ANNA ROSELL TORRES Estudi de la responsabilitat social corporativa de diferents 

empreses embotelladores d’aigua de les Guilleries, de l’institut Anton Busquets i 

Punset. 

Rebran una beca de 500€. 

j) Calendari amb totes les activitats previstes per iniciar el curs. 

La Susanna diu que segueix amb el compromís d’intentar agrupar totes les 

activitats que es proposin des de l’Ajuntament en un calendari, que s’entrega al 

setembre en el CEM, per tal que les escoles es puguin organitzar millor. Tot i així 

sabeu que hi ha coses que a nosaltres també ens surten com bolets. 

C. VALORACIÓ DE PROJECTES 

5. Projecte singular 

 



 

 

 

 

 

ALUMNES INSTITUT ANTON BUSQUETS I PUNSET 

3r ESO. CARLES COROMINES – PISCINA – Aprova proves accés CFGM 

ELECTROMECÀNICA ARBÚCIES. 

3r ESO. AZIZ EL DAOUAA – DEIXALLERIA passa de 3r a 4t i segueix en el projecte 

4t ESO. XAVIER PACHECO - MANTENIMENT DEL CENTRE es treu el graduat 

NEREA ROQUET- Escola Guilleries- Aprova proves accés CFGM DEPENDÈNCIA  

MERWANE CHAMEK – SEAT. Tindrà el graduat amb un dictamen.  

4t ESO. SHERLINE MARTINES – BALDUFA. Es fa una valoració espectacular d’ella. 

Aprova proves accés CFGM DEPENDÈNCIA 

4t ESO. ELOI MONTILLA – ELECTRICISTA. Aprova el graduat 

ALUMNES COL.LEGI SANT JOSEP 

4t ESO. MAROUAN SUMAR. MUSEU. La Maria Frigola explica que en principi 

segueix. Es va haver d’avisar el centre i des de llavors que ha sigut més complidor i 

s’ha posat una mica més les piles. A aprovat les competències bàsiques. 

Acord 

Reunir-se per acordar els alumnes de cara al curs 2019-2020 

6. Dipsalut. Programa Sigues tu 

La Susanna demana que els centres enviïn els grups i el nombre d’alumnes per 

aula. Per tal de fer la demanda. Es tanca el termini a principis de juliol. 

7. Programa descoberta de l’entorn natural 

 



 

 

 

 

 

La regidora demana els centres (Escola Guilleries i Col·legi Sant Josep la valoració. 

Tant un centre com l’altre la valoració és molt bona. La Clara Ribera de l’Escola 

Guilleries comenta que podria ser una activitat conjunta de les dues escoles. La 

Maria Frigola pregunta amb quin curs ho solen portar a terme i la Clara contesta 

que amb 3è, la Maria comenta que el Col·legi Sant Josep també ho han fet amb 3è. 

 

La Maria Frigola explica que si la sortida es fa conjunta es necessitaran 3 monitors. 

La regidora explica que el primer any li van fer signar un conveni entre la diputació i 

l’ajuntament, però aquest conveni només li van fer signar el primer any. També 

exposa que cada any envia un correu recordant que Sant Hilari va anar a les 

primeres reunions... 

La Maria Frigola explica que tenen molta gent i que entren en un sorteig, per tant hi 

ha centres que es queden exclosos, però de moment a nosaltres ens ho van fent. 

Acord 

La regidora enviarà un correu demanant el programa i si es pot fer de manera 

conjunta entre els dos centres. 

 

8. Retorn: PFI, Projecte socioeducatiu, CADs socials, Suport al lleure d’estiu 

 

PFI 

La regidora explica que el PFI aquest any no ha funcionat tan bé com altres anys i 

bàsicament ha sigut per culpa del transport. El Consell Comarcal ens va deixar 

sense transport, degut això des de l’ajuntament es va assumir el cost fent una 

targeta per a cada alumne. Aquest fet permetia pujar i baixar a l’hora que volien.  

Les notes no han estat gaire bones pels alumnes de Sant Hilari, hi ha un 40% 

d’aprovats però no són de Sant Hilari.  

 

Només han aprovat: 

JAN MATAMOROS --> Ha aprovat ESO 



 

 

 

 

 

SEBI (CONSTANTIN SEBASTIAN DRUGAN) --> Ha aprovat ESO. 

 

Els altres han suspès: 

- YOSMARI CÁCERES --> Surt amb un programa on podrà estudiar a Girona. 

- IVAN FERRERIA --> Repetirà 

- RODY DAVILA --> Repetirà 

- HANANE EL SUMAR --> Suspès 

- IMANE CHOURACK  --> Suspès 

- OUMAIMA CHOURACH  --> Suspès 

- JORDI GEMELGO  --> Suspès 

- ABDELGAFOUR EL DAQUAA  --> Suspès. El seguirem acompanyant per tal que 

pugui seguir estudiant. 

  

Projecte socioeducatiu 

La regidora recorda que el curs passat es van canviar els monitors, a primària es va 

agafar a la Maite de Ciutadania i a secundària la Mem, professora del PFI. Quan 

vaig arribar vaig observar les necessitats que hi havia, projectes que han 

funcionament molt bé fa uns anys ara ja no estan funcionant tan bé, una d’elles és 

el projecte socioeducatiu. Les monitores que porten el projecte han exposat que hi 

ha nenes dels que estan en el projecte que no hi haurien d’estar que necessiten un 

altre tipus d’activitats.  

No sabem si es tornarà  a crear aquest any o es mantindrà un any més i el curs 

vinent es canviarà. 

CAD’S Socials 

La regidora explica que d’ençà que ha tornat la Marina molt i molt bé. 



 

 

 

 

 

Suport al lleure d’estiu 

La regidora explica que es fa com l’any passat, s’han obert unes places pel casal 

d’estiu, es gestiona des de serveis socials, es fa una convocatòria. 

 9. Teatre amb anglès 

La regidora exposa el següent: aquest projecte ja fa molts anys que es fa...jo ja el 

vaig heretar... hem fet petits canvis...com agrupar totes les obres en 2 dies per 

estalviar calefacció, neteja... i desplaçar el dia més cap a abril/maig per tal que no 

fes tant fred... 

Aquest any hem tingut un problema que no ens hi havíem trobat. En l’excel que 

vam aprovar hi havia un preu aproximat (igual que els altres anys) i, la veritat és 

que jo no me’n vaig adonar perquè em pensava que era com cada any... però el 

preu era per persona/alumne... clar... això va provocar que el preu es disparés... La 

partida que tenim reservada pel teatre amb anglès cada any és de 1500/1800€- i 

això cobreix el 80%, cada escola paga un 10%. Sobretot, quan es negociï, si us 

plau, cal vigilar amb això. 

Aquest any s’han contractat les obres amb dues companyies: La Maquineta per 

infantil i primària i IPA productions per secundària. Vull que consti en acta que quan 

vaig exposar el problema a La Maquineta, em van ajustar el pressupost i els hi vaig 

dir que ho tindríem en compte per altres anys. 

La Maria Frigola i la resta de centres estan d’acord en el fet que La Maquineta no 

va agradar. 

En Josep Broch explica que la professora de l’INS Anton Busquets i Punset demana 

tenir informació de l’obre abans per poder treballar amb els alumnes. 

 



 

 

 

 

 

10. Curs garantia juvenil/ Cambra de comerç 

La regidora parla amb en Josep Broch de l’INS Anton Busquets i Punset, i arriben a 

la conclusió que no es podrà fer per falta de nens. 

11. Programa acollida a P3 

L’Anna Miralpeix, directora de la llar Cent Fonts, exposa que els alumnes que tenen 

a P-3 ja tenen germans grans, que la llengua no és un problema i només en tenen 

tres, per tant que no els interessa el projecte. 

La Mònica, directora de l’escola Guilleries diu que sí que els interessa. 

La regidora diu que s’ha de coordinar amb la Maite de Ciutadania. 

12. Joc perdut. 

La regidora explica que aquest any ha anat Arbúcies a veure el joc perdut i pensa 

que es podria muntar a Sant Hilari. D’infraestructura només es necessita una 

esplanada. 

Això es coordina des del CRP, s’hauria de parlar amb en Paco.  

13. Projecte de Robòtica 

La regidora explica que està molt contenta del resultat de la fira de robòtica, 

després de tant patir va quedar i va anar molt i molt bé. 

Podeu trobar el vídeo del RobotS1 en aquest enllaç. 

https://www.youtube.com/watch?v=Lad48L2AswE 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Lad48L2AswE


 

 

 

 

 

14. Fem deures 

La regidora explica el següent: hi ha hagut 4 Voluntaris inicials, el cap de poc es van 

quedar 3. Ha estat una prova pilot, s’ha de decidir si es tira endavant, si es 

replanteja... Els voluntaris d’aquest any volen continuar: Núria Giol, Margarita 

Fàbregas, Àngel Serradesanferm. S’ha acompanyat a 7 alumnes de primària. 

La Mònica de l’Escola Guilleries exposa que van haver-hi tres alumnes que es van 

quedar fora del projecte pel fet que el voluntari plagues. 

15. Servei Comunitari 

La regidora explica el següent: vam fer fa poc una reunió de seguiment amb el CRP, 

Inspecció, Ajuntament i les entitats implicades: Residència, El Casal de Can Blat, El 

tècnic d’esports, l’Anna del Museu no hi era però m’ha fet un retorn...  

Em va semblar que la valoració que en fèieu des de l’Institut era positiva... El Sant 

Josep ja porteu una trajectòria més llarga... 

Podeu comptar amb l’Ajuntament per engegar els projectes nous que creieu 

oportuns. 

CONSELL D’INFANTS 

La regidora explica que aquest punt no hi era a l’ordre del dia, l’afegit a última hora. 

El regidor de participació ha canviat, és en Jordi Moragas. Demana que em feu un 

retorn de com ha funcionat aquest any el Consell d’Infants. Ell està disposat a 

escoltar les vostres aportacions, a introduir els canvis que es creguin oportuns i vol 

que el Consell d’Infants sigui una eina efectiva de participació. 

Acord 

Les direccions parlant amb els professors i faran arribar una valoració. 



 

 

 

 

 

D. PROJECTES NOUS O NOVES PROPOSTES 

MALETES VIATGERES 

Aquest punt tampoc està a l’ordre del dia. La regidora explica que és un projecte 

que porten des de Benestar. Té com a objectiu apropar les diferents cultures, els 

protagonistes poden ser viatgers de sant Hilari com persones d’origen estranger. Va 

començar el dia 17 amb la xerrada que es va fer sobre Armènia. El juliol hi ha dues 

actuacions previstes, el 5 de juliol vindrà el representant de l’associació de 

recuperació de la identitat dels fills desapareguts de la dictadura argentina. El 26 

de juliol faran la xerrada l’Edu Malet i la Montserrat Viñals.  

La idea és que entre el 15 d’octubre i el 15 de novembre el projecte se centrarà en 

la cultura amazic, i s’oferiran diferents tallers (art, música, cuina, història..). 

L’Ona de l’AMPA de l’Escola Guilleries que es pot aprofitar la setmana cultural per 

treballar altres cultures, no fa falta que sigui la cultura catalana.  

 

La regidora explica que els punts següents són temes que quedant sobre la taula.  

16. PROTOCOL COMISSIÓ D’ESCOLARITZACIÓ 

La regidora explica que aquest protocol està obsolet, està lligat amb una realitat 

que ja no és. No funciona i s’ha de repensar i fer un nou protocol. La regidora pensa 

que pel que ha anat vivint a les comissions d’escolarització aquest nou protocol 

hauria d’anar lligat amb un tipus de protocol d’acollida i d’escolarització. Hauria de 

trencar aquesta visió que tenen algunes famílies que no volen anar el Sant Josep 

perquè han de pagar, si hi hagués un tipus d’ajuda vinculada amb els alumnes que 

van el Sant Josep per garantir la igualtat d’escolarització per a totes les famílies. 



 

 

 

 

 

Aquest curs amb inspecció s’ha treballat el tema. 

17. FULL DE RUTA DE: MUNICIPALITZACIÓ SERVEI DE MENJADOR. 

La regidora diu que queda sobre la taula i s’hauria de començar aquest nou curs. 

18. PLA EDUCATIU D’ENTORN 

La regidora diu que hauria de ser el paraigua de tots aquests petits projectes que ja 

tenim engegats. 

19. AGRAÏMENT I PRESENTACIÓ NOVA REGIDORA 

La Susanna Vilar s’acomiada  com a regidora després de 4 anys i presenta la nova 

regidora la Georgina Vilà. 

 

El President aixeca la sessió. 


